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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Magdalena Andersson (S)

2021/22:1796 Hävning av hemlighetsstämplarna om Estonias last

Regeringen bör offentliggöra om det fanns militära transporter på 
passagerarfärjan Estonia vid förlisningen. Det anser den tidigare statsministern 
Ingvar Carlsson, rapporterar Sveriges Radio Ekot.

År 2004 avslöjades att det svenska försvaret och Tullverket hade ett avtal som 
möjliggjorde att passagerarfärjan Estonia användes för hemlig införsel av 
militär utrustning från Ryssland.

Information om att transporterna ägde rum ska ha funnits hos 
Försvarsdepartementet redan 1994. Men de båda före detta statsministrarna 
Ingvar Carlsson och Carl Bildt uppger att de inte kände till 
avtalet. Handlingarna om vad som fanns på lasten under Estonias sista färd är 
fortfarande hemligstämplade.

Med anledning av detta vill jag fråga statsminister Magdalena Andersson:

Tänker statsministern göra det förre statsministern Ingvar Carlsson kräver och 
nu, 28 år efter förlisningen, ta bort alla hemligstämplar som fortfarande finns 
kvar kring Estonia, inklusive handlingarna om vad som fanns på lasten under 
Estonias sista färd?

………………………………………

Mikael Oscarsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-07-08
Besvaras senast
2022-07-22
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


